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PvdD  

Is er enige vorm van reactie gekomen vanuit het ministerie, mondeling dan 
wel schriftelijk, op de eerdere brief van 5 oktober 2021? 
 

Nee, voor zover ons bekend niet op de brief van 5 oktober vorig jaar. Wel is er 
tussentijds ambtelijk contact geweest met het ministerie. Ons werd meegedeeld dat de 
regionale tekorten -zoals in Zeeland- de aandacht hebben van de minister. Samen met 
OCW gaat VWS oplossingsrichtingen verkennen. De academische opleidingen 
tandheelkunde zullen ook in samenwerking met de KNMT en Erasmus Medisch 
Centrum kijken naar mogelijkheden. Verwacht wordt dat daarover in januari 2023 meer 
duidelijkheid zal bestaan. Dan heeft men ook het advies van het Capaciteitsorgaan 
over de nieuwe instroom. 

Is er enige vorm van reactie gekomen vanuit de organisaties die een 
afschrift van deze brief hebben ontvangen? Zo ja, wat is de inhoud van die 
reactie? 

Tot nu toe niet.  Dat betekent niet dat ik daarmee wil zeggen dat die organisaties geen 
oog hebben voor deze problematiek. 

Het verzoek van GS aan de minister van VWS betreft het opstarten van een 
extra opleiding in Zuid West Nederland. Is in de tussentijd de 
tandheelkundige zorg in Zeeland voldoende geborgd? Zo nee, ziet GS 
aanvullende mogelijkheden om de tandheelkundige zorg te borgen? 
 

Voorzover ons bekend zijn er nog geen signalen waarbij mensen in Zeeland geen 
tandarts meer kunnen krijgen. Hopelijk blijft dat in de toekomst ook zo. Wij hebben wel 
het aanbod gedaan om in het kader van de Zeeuwse Connectie ook de doelgroep van 
de tandartsen te betrekken. 
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